
 

 

Interpelacja nr 27633 

do ministra inwestycji i rozwoju 

w sprawie wykorzystania uwag i propozycji Polskiej Izby Inżynierów Budownictwa w 

projektach ustaw o architektach i o inżynierach budownictwa 

Zgłaszający: Władysław Kosiniak-Kamysz 

Data wpływu: 08-11-2018 

Szanowny Panie Ministrze!  

Z dostępnych mi informacji wynika, że w kierowanym przez Pana resorcie powstały projekty 

ustaw o architektach oraz o inżynierach budownictwa. W ślad za tym opracowuje się akty 

wykonawcze. 

Zaawansowanie prac nad projektami należy odczytać jako szybką zapowiedź ich wejścia w 

życie. Zgodnie jednak z trybem prac nad rządowymi projektami ustawy konsultacje społeczne 

powinny stanowić istotny element procesu tworzenia projektów. Z materiałów otrzymanych 

od Polskiej Izby Inżynierów Budownictwa wynika jednak, że kierowany przez Pana resort w 

znikomym stopniu korzysta z uwag kierowanych przez stronę społeczną. 

Dlatego pytam: 

1. Dlaczego kierowany przez Pana resort podjął prace związane z przygotowaniem 

nowych ustaw o architektach i inżynierach budownictwa? 

2. Dlaczego autorzy owych projektów tak niechętnie korzystają z materiałów 

przygotowanych przez PIIB, skoro zawierają one merytorycznie, ale przede wszystkim 

praktycznie zweryfikowane rozwiązania prawne? 

 

Z poważaniem 

Władysław Kosiniak-Kamysz 

 


